
Interpelácia č. 38/2014   
 

6. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 24.9.2014  
 

 

Haburová: 

Dostala som taký befel od Trebišovčana, aby som sa vás opýtala v akom štádiu je kotolňa na 

biomasu.  

 

Ing. Gore: 

Máme aktuálne informácie, lebo asi 10 dní dozadu sme sa stretli s vedením Trebišovskej 

energetickej. Tí potvrdili, že v rámci programu zelené inovácie v priemysle z Nórskeho 

finančného mechanizmu dostali nielen schválenie prostriedkov na vybudovanie rozvodov 

a rekonštrukciu rozvodov a kotolne na biomasu, ale aktuálna informácia je taká, že už je 

podpísaná aj zmluva s Úradom vlády, ktorý administruje tieto Nórske prostriedky. To bolo 

príčinou toho, že je mierny posun v harmonograme, ktorý predložili pri kúpe tepelného 

hospodárstva. Ďalším dôvodom, ako všetci vieme je to, že bola  posunutá kotolňa na tú 

najjužnejšiu časť mesta tak, ako to vedenie mesta vyžadovalo a ako sme aj my 

v zastupiteľstve schválili pozemok na túto časť. Chcem povedať, že to, že je podpísaná 

zmluva s Úradom vlády a že Trebišovská energetická dostane prostriedky do Trebišova na 

vybudovanie tohto zámeru. Je to významná záležitosť z hľadiska vzťahu k odberateľom tepla. 

Spôsobí to to, že nebudú musieť vracať prostriedky, lebo to sú nenávratné prostriedky, 

Trebišovská energetická nebude musieť vracať prostriedky banke a nemusí to financovať 

z vlastných zdrojov. Tým pádom sa to pozitívne prejaví v cenách tepla, tieto výdavky nebudú 

musieť byť zahrnuté v cenách tepla. Naviac to má ešte jeden aspekt, ktorý nám aj potvrdili 

v Trebišovskej energetickej, že ten 5 ročný investičný zámer, ktorý tu mali a ktorý predložili 

sa tým, že majú zabezpečené financovanie takýmto spôsobom sa skráti na  maximálne na 3 

roky, takže, sú to podľa mňa pozitívne správy. To, čo bolo potrebné urobili, bolo vydané 

stavené povolenie, boli vysporiadané majetkovoprávne vzťahy, boli vytýčené trasy rozvodov, 

prebehol výskum archeologický  a je taký prísľub, že túto jeseň začnú práce na stavenisku 

s tým, že bude to stavenisko pripravené na výkopové práce, na kotolňu s tým, že najprv musia 

toto stavenisko ohradiť, zabezpečiť na to, aby mohli prebiehať stavebné práce.  
 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 24.9.2014 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


